
Referat den 30.10.2019  
 

Art: Skolebestyrelsesmøde 

Dato: 30.10.2019   Tid: 17.15 – 20.00     

 

Sted: Personalecaféen   Mødeleder:   Referent:   

 

Deltagere: Formand Katrine Lester  Personalerep. Helen Zachariassen 

 Næstformand Line Thornbjerg Personalerep. Lis Brinkløv 

 Forældrerep. Bjarne Vang  Elevrep. Dante 

 Forældrerep. Susan Frandsen Elevrep. Jonas 

 Forældrerep. Freja Stevenson Lederrep. Lis Johansen 

 Forældrerep.  Jonas Heltberg Lederrep. Helle Frederiksen 

 Forældrerep. Marianne Delic  Lederrep. Pia Vingaard 

    Lederrep.  Gregers Hansen 

 

Gæst: Martin 

 

Afbud fra: Marianne 

  

 



 

 

 

Tema Tid Karakter Sagsbærer Bemærkninger 

 

1. 

 

Præsentationsrunde 

1.a Martin og Dante angående 

demokratiskole 

Godkendelse af dagsorden 

 

5 min 

 

Info 

 

Åben 

 

 

Ref: Dagsordenen blev godkendt.   

De tre taler fra talerummet kommer på på næste møde.   

 

2. 

 

Meddelelser fra: 

 

Elever 

Ledelse 

Personale 

Forældre 

 

 

30 min. 

 

Info 

 

Åben 

 

Info 

 

 

Ref: Elever: Timerne op til valgfag. 

Ledelsen:  Aula udfordringer 

                Dialogmøde med politikkerne er aflyst. 

               Pædagogisk aften for personalet. 

Klub: Pædagogerne er ikke på Aula endnu. 

          Fagdag på klubben om miljø. 

Personale: Lærerne er fortvivlede over Aula 

                   Det nye fraværsregistreringssystem tager meget tid. 

                   Positivt at spareforslaget om ændring af fordelingen i den understøttende undervisning er blevet taget af bordet.  

                  Bekymring for en større omsætning i personalet. Det er en ny, men generel udvikling på lærerområdet. 



 

3. 

 

Skolens økonomi 

 

15 min. 

 

Info og 

spørgsmål 

 

GH  

 

Bilag vedhæftes 

 

Ref:  

GH gennemgik status på skolens budget. 

PV gav en status på klubbens økonomi. 

LJ orienterede om sit budget. 

 

 

4. 

 

Vikarforbrug 

 

20 min. 

 

Drøftelse 

 

GH 

 

 Vi oplever ind imellem et vikar”spild” når udskolingsklasser får dækket 

tunge fagfaglige fag i ydretimer. En del af konsekvenserne af lov 409 

var, at vores vikarbudget blev underfinansieret. Så vi ønsker en 

drøftelse af princippet omkring vikardækningen. Kan pengene bruges 

bedre/anderledes? 

 

Ref: 

Drøftelse af vikardækningen. 

GH udarbejder et forslag til en retningslinje. 

 

5. 

 

Budget 2020 

 

30 min. 

 

Info og 

drøftelse 

 

KH/GH 

 

Bilag vedhæftes 

 

Ref: 

GH gennemgik hovedpunkterne i budgetaftalen.   

 

6. 

 

Kommunikationsprincip 

 

30 min. 

 

Drøftelse 

 

GH 

 

I forbindelse med AULA er det påkrævet, at skolebestyrelsen 

udarbejder et ”Princip for kommunikation” 

Inspiration: http://www.skole-foraeldre.dk/artikel/kommunikation-

mellem-skole-og-hjem 

http://www.skole-foraeldre.dk/artikel/kommunikation-mellem-skole-og-hjem
http://www.skole-foraeldre.dk/artikel/kommunikation-mellem-skole-og-hjem


Ref: GH, 

Line og 

Dante 

forbereder 

et oplæg 

til næste 

møde 

     

 

7. 

 

Evt. 

 

10 min. 

 

Info 

  

(Ingen beslutningspunkter under evt.) 

Ref: 

LB1 går på pension, så hun stopper i bestyrelsen. 

 

 

Bemærkninger:

Budget 2020 - 

tal.pdf

Bilag til 

budgetforlig 1..docx

Forligsaftale 

budget 2020 final.pdf
 

 


